
SKUPŠTINA KANTONA  SARAJEVO

Vlada Kantona Sarajevo

Ministarstvo unutrašnjih poslova KS

14.Sjednica Skupštne KS

Pitanje broj 74/14

Pitanje : Da li je kriminalitet na područiju Kantona Sarajevo smanjen u odnosu 
na 2018 godinu?

Obrazloženje:
Opće poznato je da veliki broj krivični djela a medju njima i ubistava u Kantonu 
Sarajevo nije riješen. Interesuje me dokle se uopšte došlo do otkrivanja ubica 
Dzenana Memića koje se desilo prije 3 godine i dvojice policajaca čiju smo 
godišnjicu pogibije obilježili prije par dana? Statstčki pokazatelji pokazuju da je
daleko manje neriješenih slučajeva a u praksi najteži slučajevi još uvijek traže 
krivca , što baca ljagu na rad ne samo sudstva , pravobranilaštva nego i na MUP 
Kantona Sarajevo.
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